
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА  

И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

ПРОТОКОЛ № 75 

 

 

от заседанието на Постоянната  Комисия по Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата 

на ул. „Московска“ № 33 

 

Днес, 22.02.2023 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.  

 

Постъпило е становище от Р. Николова- външен експерт- архитект на Комисията 

по повод необходимост от корекция на „относното“ в т. 5 /гаража да отпадне, тъй като в 

новия проект за решение е отпаднал/ и датите на проектите за решения- 2022 г., а не 

2023 г. След извършената проверка се установи, че въпросните доклади са внесени 

през 2022 г., а становищата по законосъобразност са представени през 2023 г. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Към момента  отсъстват Л. Радева, А. Стойкова, И. Йорданова, Б. Иванов, Б. 
Игнатов, Б. Бонев и Н. Николов. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, 
заедно с допълнителната т. 1. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
допълнителната т. 1, както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - - За  - За За - За 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, интернет страница http://council.sofia.bg/ 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
10 

- За За За - За - За 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, заедно с допълнителната 

т. 1. 

Приетият дневен ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

По т. 1. от дневния ред: 

Р. Русев води заседанието като зам. председател на Комисията, тъй като 

Председателя е съвносител на доклада и ще го представи. 

И. Петков представя доклада. 

И. Йорданова се присъединява към заседанието на Комисията в 10. 15 часа, 

като с нея присъстващите общински съветници са 11. 

Д. Тонова поставя своите въпроси, свързани с местата, зоните и санкциите в 

Наредбата. 

Б. Ботев напомня, че в момента сме в процедура за обществено обсъждане, като 

казва, че в ПК по Местно самоуправление и нормативна уредба, която е Водеща 

Комисия ще разгледа предложенията на Д. Тонова. Призовава и всички останали, 

които имат предложения  да ги представят във Водещата Комисия. 

Б. Милчев счита, че в нормативната уредба липсват квалифицирани състави и, 

че е необходима квалификация. 

И. Петков казва, че зависи каква ще е успеваемостта и дали глобите ще покрият 

разходите по почистването. 

Л. Радева се присъединява към заседанието на Комисията в 10.20 часа, като с 

нея присъстващите общински съветници са 12. 

Б. Димитров предлага да се обсъди сега Наредбата, а да се гласува след 

постъпване на предложенията, ако има такива от общественото обсъждане, което още 

не е приключило. 

И. Петков предлага да се гласува сега и ако има предложения те ще постъпят 

във Водещата Комисия, но ако има съществени промени ще се разгледа отново от нас. 

Б. Димитров и Б. Милчев предлагат отлагане на доклада. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след 

приключване на процедурата по обявяване за обществено обсъждане. 

Поименното гласуване за отлагане на доклада е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 
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За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
12 

- За За За - За - За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

И. Петков си връща воденето на заседанието за следващите точки от дневния 
ред. 

По т. 2. от дневния ред: 

Б. Димитров задава въпрос към З. Здравков, който отговаря. 

Б. Бонев се присъединява към заседанието на Комисията в 10.25 часа, като с него 

присъстващите общински съветници са 13. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За Възд. се За За - За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред:  

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 
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По т. 4. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 5. от дневния ред: 

Постъпило е писмо от Р. Николова- външен експерт на Комисията за корекция на 
„относното“- текста „1 бр. общински гараж“ да отпадне, тъй като има нов проект за 
решение, в който гаража е отпаднал. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения от вносителя нов проект за 

решение с вх. № СОА22-ВК08-16619/2/20.01.2023 г., като предлага в него да бъде 

отразено изменението, съгласно становището на Д. Барбалов. Комисията предлага 

също в „относното“ на проекта за решение да отпадне текста „ …и 1 бр. общински 

гараж…“. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 6. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 7. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 8. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

 Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 9. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Д. Барбалов и З. 

Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  
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И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 10. от дневния ред: 

Ще бъде разгледана в края на заседанието, тъй като към момента все още го 
няма вносителя или негов представител. 

По т. 11. от дневния ред: 

 1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 12. от дневния ред: 

Б. Димитров поставя въпроса защо докладите са с 2 различни номера, на което 

експерта на Комисията отговаря, че от деловодството на СО така са ги извели. 

Становищата по законосъобразност на Д. Барбалов и З. Здравков са изведени с други 

номера, като не са свързани с номерата на първоначалните доклади на районни 

кметове с последваща подкарта. Въпроса е технически и касае дейността на 

деловодството на СО, в системата „Контракс“, откъдето се запознават общинските 

съветници с материалите, Дирекция „Секретариат на СОС“ качва коректно докладите 

със съответните становища по тях, независимо с какви номера са изведени. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 
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За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 13. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъде отразено изменението, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

 Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 14. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени допълненията, съгласно становището на Д. Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 15. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 
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За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 16. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Д. Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

- За За За За За - За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Икономика, собственост и дигитална 
трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 17. от дневния ред: 

Б. Иванов в 10.35 часа се присъединява към заседанието на Комисията, като с 
него присъстващите общински съветници са 14. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени допълненията, съгласно становището на Д. Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 18. от дневния ред: 



 

9 

 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

И. Петков предлага сега да се разгледа и допълнителната т. 1, която също е с 
вносител Ева Митова, което предложение се приема единодушно от членовете на 
Комисията. 

По допълнителната т. 1. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 19. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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По т. 20. от дневния ред: 

Б. Димитров предлага срока за отдаването под наем да бъде за 5 години. 

Председателя на Комисията подлага на гласуване доклада, заедно с 
предложението на Б. Димитров срока за отдаването под наем да бъде за 5 години. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като 

предлага да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов. Комисията предлага също изменение в т. 1.1 от проекта за решение, а 

именно да се чете текста „за срок от 5 /пет/ години“. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 10. от дневния ред: 

Л. Радева информира, че Кмета на район „Искър“- И. Цеков в момента има 
приемно време с граждани, като веднага след приключване на приемния ден ще тръгне 
за нашето заседание, за да докладва точката. 

Б. Бонев предлага да се гласува точката и без присъствието на вносителя, тъй 
като не е спорна. Болшинството общински съветници са съгласни да се разгледа 
точката без присъствието на вносителя. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 

становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За  - За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За - За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 21. /Разни/ от дневния ред: 

Б. Бонев отново пита кога ще заседава Работната група за Наредбата за 
общинската собственост? 
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Г. Стефанова отново пита за общинските жилища и тяхната продажба, като казва, 
че не вижда причина да дойдат Кметовете на райони и да докладват в Комисията. 

И. Петков напомня всички представители на групи да изпратят по 2 въпроса, които 
да се отправят към кметовете на 24 районни администрации и да се насрочи среща с 
тях. 

Б. Бонев уточнява, че не става въпрос за среща с районните кметове за продажба 
на жилищата, а за това, че трябва да се събере Работната група за новата Наредба за 
общински жилища, да се  види кое е актуално и кое не и да се внесе за обсъждане и 
приемане в СОС. 

И. Петков казва, че след като няма желание да се заявят и зададат 
предварително въпросите към районните кметове на 24 те районни администрации, ще 
насрочи директно такава среща с тях, като датата ще се уточни и всички ще бъдат 
информирани. 

Поради изчерпване на дневния ред в 10. 45 часа Председателят на Комисията 
Ивайло Петков закри заседанието на Комисията. 

 

 

Протоколът е изготвен на 22.02.2023 г. 
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